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Izdanje za januar   2011.godine 
 
Prijem povodom Dana Republike 
 
 
Borci i porodice poginulih boraca su 
najčvršći čuvari Republike Srpske kao 
trajne kategorije stvorene u ratu, a ovjerene 
Dejtonskim mirovnim sporazumom, 
izjavio je načelnik opštine Prijedor Marko 
Pavić nakon tradicionalnog prijema koji je 
organizovao povodom Dana i krsne slave 
Republike Srpske. 
 

 
 
- Ne smijemo zaboraviti stvaraoce 
Republike Srpske, jer iako je prošlo 19 
godina neki pokušavaju neprekidno da 
oskrnave tekovine naše borbe i ono što 
smo Dejtonskim  mirovnim sporazumom 
dobili, rekao je Pavić. 
 

 

On je dodao da je  opštinska administracija 
ima jako dobre odnose sa   ovim 
organizacijama i da to nisu samo odnosi 
samo finansijske prirode već da je to jedno 
veliko razumijevanje za ono što oni rade i 
za prava za koja nastoje da ostvare. 
Predsjednik opštinske boračke organizacije 
Radovan Rajlić je izrazio zadovoljstvo što 
se nastavlja tradicija prijema povodom 
Dana Republike. 
-Ovo je bila prilika da  se još jednom 
konstatuje da je naša saradnja i protekle 
godine bila veoma korektna i da  će se sva 
pitanja bitna za boračku populaciji 
rješavati na opšte i zajedničko 
zadovoljstvo, rekao je Rajlić. 
On je dodao da ono gdje treba dati 
zajednički doprinos je obezbjeđenje statusa 
boračkih  kategorija kroz uticaj na 
rješavanje sistemskih zakona prije svega 
Zakona o pravima boraca i Zakona o PIO 
koji  će u prvoj polovini godine  biti 
aktuelni  u javnoj raspravi. 
Učesnici prijema su potom položili vijence 
na spomenik poginulim borcima "Za krst 
časni". U stvaranju Republike Srpske 
učestvovalo je oko  17 000 boraca  iz 
Prijedora , a živote  je dalo 830 boraca. 
 
Legalizacija bespravne gradnje uz velike 
olakšice 
 
Svi investitori odnosno vlasnici bespravno 
započetih ili izgrađenih objekata ili 
dijelova objekata u Prijedoru imaju 
mogućnost da do 15. decembra ove godine 
podnesu zahtjev za legalizaciju tih objekata 
uz velike olakšice, a u suprotnom biće 
uklonjeni u skladu sa Zakonom o uređenju 
prostora i građenju. 
 Načelnica Odjeljenja za prostorno 
uređenje Mirjana Komljenović je potvrdila 
da prema grubim procjenama, u opštini 
Prijedor ima oko pet hiljada bespravno 
izgrađenih objekata. 
- Od tog broja je  oko 2.000 u izbjegličkim 
naseljima u kojima se primjenjuje Odluka 
o utvrđivanju načina rješavanja imovinskih 
i drugih prava na zemljištu dodijeljenom 
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po projektu "Prijedor 2000 - Dom za sve 
ljude", kazala je Komljenovićeva. 
Ona je dodala da će  naknade na ime 
uređenja gradskog građevinskog zemljišta i 
jednokratne rente u ovom periodu koštaće 
od deset do 50 odsto u odnosu na stvarno 
obračunate troškove. 
Tako će vlasnici i investitori stambenih 
prostora do 100 kvadrata i objekata javnih 
službi, saobraćajne, komunalne, 
hidrotehničke i energetske infrastrukture 
plaćati 10 odsto od redovne cijene, vlasnici 
i investitori stambenih objekata od 100 do 
200 kvadrata i objekata u privredi 30 
odsto, a vlasnici i investitori stambenih 
objekata većih od 200 kvadrata i objekata 
uslužne djelatnosti i telekomunikacijske i 
kablovske infrastrukture 50 odsto od 
redovne cijene naknada.  
 -Za bespravno počete ili izgrađene objekte 
ili dijelove objekata koji ne ispunjavaju 
uslove za trajnu legalizaciju donijeće se 
rješenje o privremenom zadržavanju, ako 
se utvrde mogućnosti i uslovi za to, rekla je 
Komljenovićeva. 
 Ukoliko dođe do izmjene ranijeg planskog 
rješenja u smislu da se omogućava trajno 
zadržavanje ranije privremeno zadržanog 
objekta, investitor ili vlasnik može 
podnijeti zahtjev za trajno zadržavanje 
objekta. 
 Postupci za izdavanje odobrenja za 
legalizaciju i naknadnog odobrenja za 
građenje koji su pokrenuti prije stupanja na 
snagu ove odluke Skupštine opštine 
Prijedor, a koji nisu okončani, vodiće se u 
skladu sa odredbama ove odluke koja je na 
sanzi od 15. decembra 2010. godine.  
 Uz zahtjev za izdavanje lokacijskih uslova 
za legalizaciju početog ili izgrađenog 
objekta ili dijela objekta investitor ili 
vlasnik dužan je priložiti kopiju 
katastarskog plana sa ucrtanim objektom 
koji se legalizuje odnosno geodetski 
snimak infrastrukturnog objekta na ažurnoj 
katastarskoj podlozi, opis objekta sa 
fotografijama fasade i unutrašnjosti objekta 
i opis tehnologije rada za proizvodne 
objekte. 
 

Efekti rada inspekcijske službe  
 
Inspektori opštine Prijedor prošle godine  
su obavili 2.074 kontrole ili za osam odsto 
više od plana, izdavši 186 prekršajnih 
naloga ukupne vrijednosti 95.587 KM, 
podaci su opštinske službe za inspekcijske 
poslove.Opštinski inspektori su u 2010. 
godini podnijeli dvije prekršajne prijave, a 
nijednu krivičnu. 
 Od ukupnog broja kontrola, 192 su bile po 
zahtjevu građana, a 1.867 po službenoj 
dužnosti, dok su kontrolisani subjekti 
podnijeli 13 žalbi na rad inspektora.Van 
prometa je stavljen 11 501 komad razne 
robe ,a finansijski efekti ove aktivnosti  su 
6195 KM. Najviše prekršajnih naloga 
podnijela je tržišna inspekcija i to 67, a 
finansijski efekat je 56 700 KM.  
U službi za inspekcijske poslove zaposleno 
je  13 inspektora  u osam inspekcija, a ovoj 
službi  nedostaje veterinarski inspektor. 
 
 Parking servis 
 
U  opštinskom  Odsjeku sa saobraćaj i 
parkinge  u toku 2010. godine ostvaren je 
ukupan prihod od 327 195,80 KM  , što je 
za  četiri  odsto više  nego 2009. godine  , 
potvrdio je  šef ovog   Odsjeka  Aleksandar 
Jeftić. 
On je dodao da  prihod ostvaren od prodaje 
307 100  karata   na parking automatima  
iznosi 261.025,80 KM što je za šest  odsto 
više nego 2009. godine, a prihod od 
blokiranja vozila 55.360 KM što je za 3  
odsto manje nego prošle godine,  rekao je 
Jeftić. 
Tokom 2010. godine izdato   je 112  
mjesečnih  parking karti,  što je za dva  
odsto manje nego 2009. godine,  te 
uručeno  114  besplatnih   parking karti za 
invalidne osobe, što je za šest odsto više 
nego prošle godine. 
-Broj uručenih  naloga za plaćanje naknade 
za parkiranje u iznosu od 5 ili 10KM je 90  
što je za 14 odsto manje nego prošle 
godine, rekao je Jeftić. 
On je dodao i da je izvršeno 1547 
blokiranja vozila na parkiralištima i 
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nedozvoljenim mjestima od čega je 508 u 
saradnji sa komunalnom policijom i 39 u 
saradnji sa saobraćajnim inspektorom, a   
što je za  četiri odsto manje u odnosu na  
prethodnu godinu. 
Jeftić je potvrdio da se naplata vršila na 
410 parking mjesta s tim da je određen broj 
parking mjesta bio van funkcije tokom  
rekonstrukcije gradskih ulica. 
 
 
Uručene Svetosavske povelje 
 
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
na tradicionalnoj  Svetosavskoj akademiji 
uručio "Svetosavsku povelju", najviše 
priznanje za vaspitno-obrazovni rad u 
prijedorskim školama i ustanovama 
najuspješnijim prosvjetnim radnicima. 
Pavić je uputio čestitku nagrađenima, te 
poželio da njihove nagrade budu stimulans 
svima da rade bolje. 
 

 
 
-Želim da u svima prevlada duh 
svetosavlja i da ga nosimo do iduće 
akademije i da ga svake godine 
obnavljamo, kazao je Pavić.   
Za najbolju učiteljicu proglašena je Senka 
Spasojević iz Osnovne škole "Branko 
Ćopić", za nastavnika Blagica Elenkov iz 
OŠ "Petar Kočić", za profesora Mira 
Bukvić iz Mašinske škole, za psihologa 
Mileva Mandić iz Specijalne škole "Đorđe 
Natošević", a za direktora Sanja Munjiza iz 
OŠ "Branko Ćopić".  
O liku i djelu Svetog Save besjedio je 
profesor Mladen Šukalo, a u umjetničkom 
programu učestvovali su glumci Pozorišta 
Prijedor, hor i sekstet harmonika Muzičke 

škole "Savo Balaban" i braća Teofilović, a 
u holu Pozorišta Prijedor Muzej Kozare 
priredio je izložbu starih fotografija i 
dokumenata "Sve naše svetosavske 
zabave". 
 Svetosavske svečanosti završavaju se u 
subotu, 29. januara, Svetosavskim balom u 
hotelu „Prijedor“.Tradicija svetosavskih 
duhovnih i svjetovnih svečanosti u 
Prijedoru, s prekidima, datira od 1891. 
godine.  
 
Svetosavski zlatnik pripao profesoru 
matematike 
 
Dobitnik ovogodišnjeg svetosavskog 
zlatnika je Svetozar Vejnović nastavnik 
matematike u Osnovnoj školi „Dositej 
Obradović“ u Prijedoru.On je na 
tradicionalnom Svetosavskom balu 
održanom u subotu 29.januara imao 
navjiše sreće i u krofni koja se poslužuje 
svim učesnicima bala  pronašao zlatnik sa 
likom Svetog Save vrijedan  oko 300 KM. 
 

 
 
-Baš sam iznenađen i  ne znam šta bih 
rekao osim da sam veoma srećan što mi se 
ovo večeras dogodilo, rekao je Vejnović. 
Kaže da možda ima neke simbolike u tome 
jer  je redovan učesnik svih do sada 
održanih 15 svetosavskih  balova , od kada 
je odražavnje ove svečanosti obnovljeno 
1997.godine. 
-U junu ove godine ću napuniti 40 godina 
radnog staža u prosvjeti i odlazim u 
penziju.Zlatnik nisam očekivao jer rijetko 
šta u životu dobijem badava. Samo samo 
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jednom u životu  igrama na sreću dobio 
200 KM. Zlatnik ostavljam za uspomenu 
koju sam dobio u posljednjoj godini svog 
radnog vijeka, kaže Vejnović čije je 
osvajanje zlatnika pozdravila većina 
prisutnih prosvjetnih radnika. 
 

 
 
Petnaesti obnovljeni Svetosavski bal koji je 
održan u Prijedoru okupio je prosvjetne 
radnike sa područja ove opštine, ali i 
brojne druge zvanice koji su željeli noć 
provesti u pjesmi i igri do zore.  
 Svetosavski bal je otvorila načelnica 
Odjeljenja za društvene djelatnosti opštine 
Prijedor, LJiljana Babić  riječima da 
prosvjetni radnici  kao najpozvaniji za 
obrazovanje i vaspitanje generacije koaja 
je najvrijednija u našem društvu to rade 
kao najbolje što mogu. 
 
Publika se vraća u bioskop 
 
Filmove u prijedorskom bioskopu  
"Kozara" je  od otvaranja početkom 
avgusta  pa do kraja poršle godine  
pogledalo  gotovo osam i po hiljada 
ljubitelja filma.Ovo je potvrdila direktor 
Centra za prikazivanje filmova Safira 
Karahodžić. 
-U prosjeku to je oko 65 gledaoca po danu 
što uopšte nije loše, ako se uzme trenutno 
stanje u kome se nalazimo, kao i da se ljudi 
najčešće odlučuju pogledati film u kućnom 
ambijentu, kazala je Karahodžićeva. Ona je 
dodala  da je činjenica da su se ljudi 
odvikli od odlaska u kino i u mnogo većih 
gradovima gdje su bioskopsek sale i veće i 
uređenije. 

Broj prikazanih filmova za pet mjeseci je 
ukupno 48, a projektovano 217 projekcija. 
Mjesečni prosjek je 1700 gledaoca. 
Najgledaniji film u ovom periodu, jedan od 
crtanih filmova je film "Šrek", dok 
najgledaniji večernji film je  „Seks i grad 
2“.Cijena ulaznica u večernjim 
predstavama je  iznosila 3,00 KM. 
 
 
35 godina Dvorane „ Mladost“ 
 
Nakon 35 godina postojanja sportska 
dvorana „Mladost“ u Prijedoru prvi put je 
proslavila svoj  jubilej svog dugo 
godišnjeg  postojanja kao značajan sportski 
objekat za opštinu Prijedor i njene građane.  
Načelnik opštine Prijedor Marko Pavić je 
rekao da je ovo značajan jubilej sportske 
dvorane u Prijedoru jer je ovo  kultni 
sportski objekat  gdje su se odvijala 
evropska i mnoga druga sportska 
takmičenja a osim  što koristi sportistima 
ovdje se odvija fizičko obrazovanje za 
srednjoškolce.  
- Zbog toga je ova dvorana prebukirana, 
mala i ne može više da zadovolji sve 
potrebe grada. Mi smo u opštinskoj 
administraciji sagledali stanje i predvidjeli 
našim planovima izgradnju još dvije 
sportske dvorane, jednu u Omarskoj sličnu 
ovoj i jednu u naselju Urije koja bi bila 
nešto veća od ove, rekao je Pavić i dodao 
da čekuje pomoć republičke Vlade kao što 
je pomogla do sada svim opštinama koje su 
gradile sportsku dvoranu. 
- Nadam se  da će se i Prijedor naći na tom 
spisku kako bi izgradili bar još jednu 
dvoranu i omogućili sportistima da se 
pripremaju u neko normalno vrijeme a ne 
poslije deset sati uveče kada organizam 
nije prilagođen sportskim aktivnostima, 
naveo je Pavić      
 
__________________________________ 
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